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Protokoll fört  vid styrelsesammant räde med Tådås väg- och
samfällighetsförening
20070520
Närvarande: Gunilla Jägemalm, Olof  Karlsson, Sigrid Sjöstedt , Ann Karlsson
och
Gunnar Sahlst röm. Jan Kilnäs deltog i delarna om stadgar, regler och
debitering av
vat ten och avlopp.
Plats: hos Gunilla
1. Styrelsesammant rädet  öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Jan K redovisade sit t  förslag t ill beräkningssystem med Excel för vat ten-
och
avloppsdebiteringar. Vi lämnade några synpunkter och tackade för hans
insats.
Han lovade fortsät ta arbetet .
4. Gunnar redovisade förslag på justeringar i stadgarna och reglerna.
Lantmäteriet  hade haf t  några synpunkter. Ef ter diskussion antogs et t  förslag
som
kommer at t  f ramläggas för beslut  på årsstämman.
5. Protokollet  f rån föregående möte gicks igenom.
6. Informat ion:
-a) Grävningarna som vår ent reprenör skulle göra är nu klara. Det  blev en viss
fördyring bl a p g a ext ra sprängningar.
-b) Bet r. vägnummerskyltarna behövs vissa förbät t ringar.
-c) Den senaste vat tenprovtagningen visade för höga halter nat rium. Det ta
aktualiserade en diskussion om at t  borra en ny brunn. Beslöts at t  ta upp
f rågan på årsstämman.
-d) Olle informerade at t  vägarna nu planeras bli åtgärdade inom de närmast
veckorna.
-e) En preliminär budget  och bokslut  presenterades av Sigrid och
diskuterades.
7. Beslöts en justerad områdesindelning på Nedre Tådås. Fast igheterna 1:66-
1:74 utom 1:68 skall utgöra et t  nyt t  område för at t  minska det  t idigare
området .
Beslöts at t  Ingalill Björkqvist  skall vara områdesansvarig där och at t  Peter
Norin tar över ef ter Per-Åke Berntsson.
8. Årsstämman beslöts t ill den 7.7 kl 11.
9. Övriga f rågor
a) En förf rågan hade kommit  om at t  ställa upp båtar på föreningens mark.
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Ef ter
diskussion beslöts at t  t illåta det  om alla berörda grannar godkänner det .
b) Et t  klagomål på fällda t räd och skräp på en fast ighet  hade inkommit .
Beslöts svara at t  bet r t rädfällningen borde grannen kontaktas och bet r
skräpet
kunde det  bli den klagandes arbetsuppgif t  i st  f  områdesarbete.
c) Beslöts at t  avvakta med at t  göra en underhålls- och förnyelseplan.
10. Nästa möte beslöts t ill söndag 1.7 kl. 11 hos Sigrid.
11. Sammant rädet  avslutades.
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